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П Р О Т О К О Л 

 
№ 11 

Днес, 28.10.2022 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 11-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 31 общински съветника от общо 33.  
Отсъстваха Бойко Христов и Миглена Вельова.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:07 

часа.  

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 11 

1 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.9.158 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.9.87 по 
кадастралната карта на село Бистрица.  

2 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Филип Райчов Иванов, находяща се в град Дупница.   

3 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 68789.25.370 по кадастралната карта на гр. Дупница, местност „Сара 
Суетлер”, общ.Дупница 

4 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
относно  Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с 
проектен идентификатор 02350.10.601 образуван от поземлен имот с идентификатор 
02350.10.24 по кадастралната карта на село Баланово.   

5 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
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изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с проектен 
идентификатор 02350.10.602 образуван от поземлен имот с идентификатор 02350.10.24 по 
кадастралната карта на село Баланово 

6 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.7.877, образуван от поземлен имот 65245.7.4 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново 

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 39339.502.202 по кадастралната карта  на  с.Крайници, местност „Под 
селото“, общ.Дупница 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – 
Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), 
за елементи на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните 
територии за определяне на трасето на външно ел. захранване, чрез изграждане на 
„Въздушна кабелна линия (КЛ) ниско напрежение (НН)“ на поземлен имот с 
идентификатор 24791.303.83 по Кадастралната карта на с.Дяково, местност „Бучалата“, 
общ.Дупница.  

9 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 04220.18.6 по кадастралната карта  на  с.Бистрица, местност 
„Фандаклъка“, общ.Дупница 

10 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.3.549, образуван от поземлен имот 65245.3.369 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново.  

11 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 броя 
помещения в сграда с идентификатор 68789.605.223.1 по Кадастралната карта на гр. 
Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
68789.605.223 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена.   

12 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 броя 
помещения в сграда с идентификатор 87727.203.76.4 по Кадастралната карта на с. 
Яхиново– публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
87727.203.76 по КК на с. Яхиново и определяне на начална наемна цена.   
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13 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 6 броя 
помещения в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по Кадастралната карта на гр. 
Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
68789.19.391 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена 

14 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 броя 
помещения в сграда с идентификатор 65245.1.239.1 по Кадастралната карта на с. 
Самораново – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
65245.1.239 по КК на с. Самораново и определяне на начална наемна цена.  

15 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 7 броя 
помещения в сграда с идентификатор 68789.606.84.1 по Кадастралната карта на гр. 
Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
68789.606.84 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена.  

16 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ XVI-25, в квартал 4 по регулационния план на с.Крайни дол, 
Община Дупница, чрез продажба частта на общината 

17 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в поземлен имот 
02350.7.601 по кадастралната карта на с.Баланово, Община Дупница, чрез продажба 
частта на общината.   

18 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС – Дупница, 
относно Избор на общински съветник за член на ПК по образование и култура към 
Общински съвет-Дупница 

19 
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно упълномощаване на лице, което да проведе Общо събрание на "Медицински 
център Св.Ив.Рилски"ЕООД за освобождаване и избор на нов управител на дружеството 

Точка 0 (Нулева) 

000/21.10.2022 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 11  

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов: добавяне на точка към дневния ред, 
относно упълномощаване на лице, което да проведе Общо събрание на "Медицински 
център Св.Ив.Рилски"ЕООД за освобождаване и избор на нов управител на 
дружеството  

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема се предложението. 
 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.9.158 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.9.87 по 
кадастралната карта на село Бистрица.  

2 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Филип Райчов Иванов, находяща се в град Дупница.   

3 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 68789.25.370 по кадастралната карта на гр. Дупница, местност „Сара 
Суетлер”, общ.Дупница 

4 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
относно  Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с 
проектен идентификатор 02350.10.601 образуван от поземлен имот с идентификатор 
02350.10.24 по кадастралната карта на село Баланово.   

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с проектен 
идентификатор 02350.10.602 образуван от поземлен имот с идентификатор 02350.10.24 по 
кадастралната карта на село Баланово 

6 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
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/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.7.877, образуван от поземлен имот 65245.7.4 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново 

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 39339.502.202 по кадастралната карта  на  с.Крайници, местност „Под 
селото“, общ.Дупница 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – 
Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), 
за елементи на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните 
територии за определяне на трасето на външно ел. захранване, чрез изграждане на 
„Въздушна кабелна линия (КЛ) ниско напрежение (НН)“ на поземлен имот с 
идентификатор 24791.303.83 по Кадастралната карта на с.Дяково, местност „Бучалата“, 
общ.Дупница.  

9 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 04220.18.6 по кадастралната карта  на  с.Бистрица, местност 
„Фандаклъка“, общ.Дупница 

10 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.3.549, образуван от поземлен имот 65245.3.369 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново.  

11 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 броя 
помещения в сграда с идентификатор 68789.605.223.1 по Кадастралната карта на гр. 
Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
68789.605.223 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена.   

12 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 броя 
помещения в сграда с идентификатор 87727.203.76.4 по Кадастралната карта на с. 
Яхиново– публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
87727.203.76 по КК на с. Яхиново и определяне на начална наемна цена.   

13 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 6 броя 
помещения в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по Кадастралната карта на гр. 
Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
68789.19.391 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена 

14 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 броя 
помещения в сграда с идентификатор 65245.1.239.1 по Кадастралната карта на с. 
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Самораново – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
65245.1.239 по КК на с. Самораново и определяне на начална наемна цена.  

15 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 7 броя 
помещения в сграда с идентификатор 68789.606.84.1 по Кадастралната карта на гр. 
Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 
68789.606.84 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена.  

16 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ XVI-25, в квартал 4 по регулационния план на с.Крайни дол, 
Община Дупница, чрез продажба частта на общината 

17 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в поземлен имот 
02350.7.601 по кадастралната карта на с.Баланово, Община Дупница, чрез продажба 
частта на общината.   

18 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС – Дупница, 
относно Избор на общински съветник за член на ПК по образование и култура към 
Общински съвет-Дупница 

19 
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно упълномощаване на лице, което да проведе Общо събрание на "Медицински 
център Св.Ив.Рилски"ЕООД за освобождаване и избор на нов управител на дружеството 

Точка 1 (Първа) 

532/17.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с проектен 

идентификатор 04220.9.158 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.9.87 

по кадастралната карта на село Бистрица.   

Имаме положително становище на комисията по ТСУ. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
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3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  180 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Гюлка, Драганка, 
Атанас Сотирови съгласно Решение № БС869/02.02.1996 г., на Общинска служба по 
земеделие – гр. Дупница и скица-проект № 15-958192-24.08.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор идентификатор 04220.9.158 образуван от 
поземлен имот с идентификатор 04220.9.87  по кадастралната карта на село Бистрица с адрес 
на поземления имот: село Бистрица., Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 2.584 дка, 
трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Друг вид 
нива. 
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2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 2 (Втора) 

533/17.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Продажба на земя - частна общинска собственост на собственика на законно 

построената в имота сграда – Филип Райчов Иванов, находяща се в град Дупница.    

Положително становище на Икономическата комисия. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
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25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 
за местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от 
Закона за общинската собственост, и чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение 
№8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  181 
 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: Поземлен имот с 
идентификатор 68789.15.327 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район петнадесет, имот триста двадесет и седем/ гр. Дупница, община 
Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със 
Заповед 300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 
картография и кадастър. Последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес: гр. Дупница, ул. Цар 
Симеон Велики №30 /тридесет/, с площ: 385 кв.м / триста осемдесет и пет квадратни метра/, 
с трайно предназначение на територията: Урбанизирана, Начин на трайно ползване: Ниско 
застрояване (до 10м) /десет/, Предишен идентификатор: няма, Номер по предходен план: 
5169 /пет хиляди сто шестдесет и девет/, Без съдържащата се в имота сграда – частна 
общинска собственост, съгласно Акт за общинска собственост № 5749/18.08.2022г., вписан в 
Служба по вписванията с Вх. рег. №3403/22.08.2022г. Акт № 189, том 13, дело 1158/2022г. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба на Поземлен имот с 
идентификатор 68789.15.327 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район петнадесет, имот триста двадесет и седем/ гр. Дупница, община 
Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със 
Заповед 300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 
картография и кадастър. Последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес: гр. Дупница, ул. Цар 
Симеон Велики №30 /тридесет/, с площ: 385 кв.м / триста осемдесет и пет квадратни метра/, 
с трайно предназначение на територията: Урбанизирана, Начин на трайно ползване: Ниско 
застрояване (до 10м) /десет/, Предишен идентификатор: няма, Номер по предходен план: 
5169 /пет хиляди сто шестдесет и девет/, Без съдържащата се в имота сграда - – частна 
общинска собственост, съгласно Акт за общинска собственост № 5749/18.08.2022г., вписан в 
Служба по вписванията с Вх. рег. №3403/22.08.2022г. Акт № 189, том 13, дело 1158/2022г. на 
Филип Райчов Иванов - собственик на сграда с идентификатор 68789.15.327.1 по 
кадастралната карта на гр.Дупница, община Дупница, съгласно  Нотариален акт за покупко-
продажба на недвижим имот № 187, том 1, рег.№ 2970, дело №167 от 28.04.2022 год., вписан 
в Служба по вписвания Вх. рег. № 1486 от 28.04.2022 год., Акт № 78, том 6, дело № 960, 
срещу заплащане на цена, в размер на  27 014 лв. /двадесет и седем хиляди и четиринадесет 
лева/, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на недвижими имоти. 
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3. Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 от решението, пазарна оценка, в 
размер на 27 014 лв. /двадесет и седем хиляди и четиринадесет лева/. 

 

Точка 3 (Трета) 

534/17.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 

застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за 

промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват 

поземлен  имот с идентификатор 68789.25.370 по кадастралната карта на гр. Дупница, 

местност „Сара Суетлер”, общ.Дупница  

Положително становище на комисията. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  182 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот с идентификатор 68789.25.370 по кадастралната 
карта  на  гр. Дупница, местност „Сара Суетлер”, общ.Дупница, за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя 
и съпътстващите го нормативни документи, за обект: «ЗООКЪТ».  

 2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА Слави Пламенов Мавров и 
Любомир Паменов Мавров да възложат изработването на проект за Подробен устройствен 
план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за 
промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  
имот с идентификатор 68789.25.370 по кадастралната карта  на  гр. Дупница, местност „Сара 
Суетлер”, общ.Дупница, съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  
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При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

  Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с “БТК”АД, „Електроразпределителни мрежи Запад“ АД, РИОСВ-София,  РЗИ-
Кюстендил  и „Кабе Сат Запад” ООД преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 
2 от ЗУТ. 

 
 

Точка 4 (Четвърта) 

536/17.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно  Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 

изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

поземлен имот с проектен идентификатор 02350.10.601 образуван от поземлен имот с 

идентификатор 02350.10.24 по кадастралната карта на село Баланово.    

Положително становище на комисията по ТСУ. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
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14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  183 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Никола 
Костадинов Велинов, съгласно Решение № Б909/07.04.1997 г., на Общинска служба по 
земеделие – гр. Дупница и скица-проект № 15-1008581-01.09.2022 г., както следва: 

 
Поземлен имот с проектен идентификатор 02350.10.601, по кадастралната карта на 

село Баланово, с площ по скица проект № 15-1008581-01.09.2022 г., - 2.480 дка, начин на 
трайно ползване: Неизползвана нива (угар, орница), образуван от поземлен имот с 
идентификатор 02350.10.24 по кадастралната карта на село Баланово с адрес на поземления 
имот: село Баланово, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 4.080 дка, начин на 
трайно ползване: Неизползвана нива (угар, орница), по кадастралната карта на село 
Баланово. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 
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Точка 5 (Пета) 

537/17.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен имот с проектен 

идентификатор 02350.10.602 образуван от поземлен имот с идентификатор 02350.10.24 

по кадастралната карта на село Баланово  

Положително становище на комисията по ТСУ. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Венелин Петков Иванов: За 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
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26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  184 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Никола 
Костадинов Велинов, съгласно Решение № Б909/07.04.1997 г., на Общинска служба по 
земеделие – гр. Дупница и скица-проект № 15-1008582-01.09.2022 г., както следва: 

 
Поземлен имот с проектен идентификатор 02350.10.602, по кадастралната карта на 

село Баланово, с площ по скица проект № 15-1008582-01.09.2022 г., - 1.600 дка, начин на 
трайно ползване: Неизползвана нива (угар, орница), образуван от поземлен имот с 
идентификатор 02350.10.24 по кадастралната карта на село Баланово, с адрес на поземления 
имот: село Баланово, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 4.080 дка, начин на 
трайно ползване: Неизползвана нива (угар, орница), по кадастралната карта на село 
Баланово. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

 

Точка 6 (Шеста) 

549/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен с имот проектен 

идентификатор № 65245.7.877, образуван от поземлен имот 65245.7.4 по картата на 

възстановената собственост на село Самораново  

Положително становище на комисията по ТСУ. 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  185 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Стаменко 
Станкев Радев съгласно Решение № 13-1969/07.03.2019 г. по заявление с вх. № 
1969/04.12.1991 г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-169985-
17.02.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.7.877, по кадастралната карта на село 
Самораново, с площ по скица проект № 15-169985-17.02.2022 г., - 5.674 дка, начин на трайно 
ползване: нива, образуван от поземлен имот с идентификатор 65245.7.4 по кадастралната 
карта на село Самораново с адрес на поземления имот: село Самораново, Община Дупница, 
Област Кюстендил, с площ 42.466 дка, начин на трайно ползване: нива, по кадастралната 
карта на село Самораново. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 7 (Седма) 

551/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 

застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за 

промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват 

поземлен  имот с идентификатор 39339.502.202 по кадастралната 

карта  на  с.Крайници, местност „Под селото“, общ.Дупница  

Положително становище на комисията. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  186 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 39339.502.202 по кадастралната 
карта на  с.Крайници, местност «Под селото», общ.Дупница за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за застрояване със сграда с жилищно 
предназначение ниска по височина (Н до 10м).  

 2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА КИРИЛ ЙОРДАНОВ ПОПОВ 
да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване 
(ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот  с 
идентификатор 39339.502.202 по кадастралната карта на  с.Крайници, местност „Под 
селото“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

  Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с “БТК”АД, „ЕРМ ЗАПАД“ АД, „В и К-Дупница“ ЕАД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–
Запад“ ООД преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, 
ал. 2 от ЗУТ. 

 
 

Точка 8 (Осма) 

552/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – 

Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията 

(ЗУТ), за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 

урбанизираните територии за определяне на трасето на външно ел. захранване, чрез 

изграждане на „Въздушна кабелна линия (КЛ) ниско напрежение (НН)“ на поземлен 

имот с идентификатор 24791.303.83 по Кадастралната карта на с.Дяково, местност 

„Бучалата“, общ.Дупница.   

Положително становище на комисията по ТСУ. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.11 и  чл.27, ал.4 и ал.5 от  от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.124а, ал.1 и ал.5, 
чл.124б и чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  187 
 
1.ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  задание за проектиране по чл.125 

от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл.110, 
ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 
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урбанизираните територии за определяне трасето на външно ел.захранване, чрез изграждане 
на „Въздушна кабелна линия (КЛ) ниско напрежение (НН)“ на поземлен имот с 
идентификатор 24791.303.83 по Кадастралната карта на с.Дяково, местност „Бучалата“, 
одобрена със Заповед № РД-8-995/24.04.2018г. на ИД на АГКК, с дължина на трасето 114,00м 
и площ на ограничение (сервитут) – 228 кв.м, с предвидени седем броя площадки за 
изграждане на стоманотръбни стълбове, с площ по 1кв.м. , с височина 7,5 м и предвиждане на 
проектни идентификатори. 

2.ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА ДАВА СЪГЛАСИЕ ЗА: преминаване на трасето 
за външно ел. захранване на поземлен имот с идентификатор 24791.303.83, местност 
«Бучалата» по кадастралната карта на с.Дяково, одобрена със Заповед № РД-8-
995/24.04.2018г. на ИД на АГКК, през поземлен имот с идентификатор 24791.303.63 с начин 
на трайно ползване За местен път, общинска публична собственост. 

3.ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА на „ЕРМ ЗАПАД“ АД да 
възложи изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план 
(ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на техническата инфраструктура извън границите 
на урбанизираните територии за определяне на трасе за външно електрозахранване, чрез 
изграждане на „Въздушна кабелна линия ниско напрежение“ на поземлен имот с 
идентификатор 24791.303.83 по кадастралната карта на  с.Дяково, местност „Бучалата“ 
одобрена със Заповед № РД-8-995/24.04.2018г. на ИД на АГКК, с дължина на трасето 114,00 м 
и площ на ограничение (сервитут) – 228 кв.м. с предвидени седем броя площадки за 
изграждане на стоманотръбни стълбове, с площ по 1кв.м. , с височина 7,5 м и предвиждане на 
проектни идентификатори.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ и изискванията 
на Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на устройствените схеми и 
планове. 

Съгласно чл.128, ал.6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с “БТК”АД, “ЧЕЗ Електро България” АД и „ВиК-Дупница“  ЕООД преди внасяне в Община 
Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                       
чл.124б, ал.2 от ЗУТ.  

 

Точка 9 (Девета) 

553/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 

застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за 

промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват 

поземлен  имот с идентификатор 04220.18.6 по кадастралната карта  на  с.Бистрица, 

местност „Фандаклъка“, общ.Дупница  

Положително становище на комисията по ТСУ. 
Искам само да отбележа колеги, забележете имота се преотрежда, като зоната е за 

курорт. Това казвам за всички които  така хвърлят черни краски. Както виждате това е третата 
докладна от този тип. Сиреч, намерението Бистрица да се развива като туристически курортен 
център, напълно тази докладна отговаря на това нещо и за това аз адмирирам намерението на 
инвеститорите Ивайло Попов и Антоанета Попова. 
 

Гласуване по основен въпрос: 



20 
 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  188 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04220.18.6 по кадастралната карта 
на с.Бистрица, местност «Фандаклъка», общ.Дупница за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, със запазване на съществуващата в поземления 
имот жилищна сграда с идентификатор 04220.18.6.2 по КК на с.Бистрица. 

 2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА ИВАЙЛО ИВАНОВ ПОПОВ 
И АНТОАНЕТА  ДИМИТРОВА ПОПОВА да възложат изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 04220.18.6 по кадастралната карта на 
с.Бистрица, местност „Фандаклъка“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието 
на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

  Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с “БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД и РИОСВ –София преди внасяне 
в Община Дупница за процедиране.   

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, 
ал. 2 от ЗУТ. 

 
 

Точка 10 (Десета) 

554/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
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Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на поземлен с имот проектен 

идентификатор № 65245.3.549, образуван от поземлен имот 65245.3.369 по картата на 

възстановената собственост на село Самораново.   

Положително становище. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Сотиров Илиев: За 
2. Венелин Петков Иванов: За 
3. Венелин Раймонд Коларов: За 
4. Виолета Генчева Инкьова: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Пламен Петров Соколов: За 
23. Първан Ангелов Дангов: За 
24. Светозар Благоев Тричков: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Тодор Димитров Василев: За 
27. Тодорка Костадинова Дамянова: За 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  189 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Венчослав 
Михайлов Радев, съгласно Решение № С-120/29.03.1993 г. по заявление с вх. № 
3620/29.01.1992 г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-694936-
23.06.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.3.549, по кадастралната карта на село 
Самораново, с площ по скица проект № 15-694936-23.06.2022 г., - 1.296 дка, начин на трайно 
ползване: Друг вид нива, образуван от поземлен имот с идентификатор 65245.3.369, по 
кадастралната карта на село Самораново с адрес на поземления имот: село Самораново, 
Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 1.296 дка, начин на трайно ползване: Друг вид 
нива, по кадастралната карта на село Самораново. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 11 (Единадесета) 

555/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 

броя помещения в сграда с идентификатор 68789.605.223.1 по Кадастралната карта на 

гр. Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 

68789.605.223 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена.   

Положително становище от всички комисии. 
Предлагам г-н кмете понеже това са серия от 4 докладни, ако желаете да вземете 

отношение.  
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Колеги, става въпрос за трайно законосъобразно решаване на проблема за отдаване на 

помещения в учебни заведения. Ако сте обърнали внимание в проекта за решение т. 2.1 
навсякъде пише -  имотът се отдава само по предназначение – за организиране на столово 
хранене. 

Имайки предвид, че в учебните заведения тези помещения така или иначе за да бъдат 
ползвани от ползвател с това предназначение, трябва да има сключен договор, трябва да има 
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аргумент за регистрация пред Агенция по безопасност по храните. И понеже в повечето 
учебни заведения въпроса не е решен законосъобразно така както трябва решихме наведнъж 
да изчистим проблема във всички учебни заведения където не е решен да бъде решен. Идеята 
която предлагам като наемна цена, цена на кв. м. 1 лв. Имаше много дискусии по темата, 
много ли е, малко ли е, дали да не се отдава безвъзмездно. Ако сте забравили към 
Ученическо хранене сме постъпили точно по този начин. Помещенията които са отдадени за 
столово хранене са отдадени безвъзмездно, но там мотива е ясен, общинско предприятие 
което храни нашите деца. тук имайки предвид, че възниква необходимост от нов доставчик 
на услуга за това предлагаме и такава цена. За мен това е символична цена. Вие имате право 
на мнение разбира се. Всеки може да предлага и каквото решим така ще бъде. Общо взето 
това е идеята на всички докладни които са от тук насетне. 

Благодаря ви.  
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 

/Изказване/ 
Г-н Чимев, това което чух поне мене лично не ме устрои защото това е наше наше 

предприятие и може безвъзмездно, другото е…….. в България има равнопоставеност бих 
казал на собствеността дали е общинска, дали държавна, дали е частна, когато развива 
икономическа дейност, би трябвало да сме равни пред Закона. В случая ние ако така 
подхождаме, позволявам си да кажа………… Нито знам кой има намерение да го вземе….. 
Ние знаем за какъв срок бяха те. Това е една сборна система която посещава икономическите 
резултати, ви предлагам да помислим сериозно. Аз случайно разполагам на Софийска голяма 
община, район Средец с такава докладна. В София уважаеми колеги отдават на 0.63 лв. Мога 
да я предоставя да я погледнете. Ние да се правим повече католици от папата, според мен не 
е редно. Някой човек ще го наеме и да го обричаме на входа да плаща наем, това са 
помещения не малки по 100, 200, 300 квадрата. Аз на изуст говоря. Тука има директори на 
училища. За това ви предлагам г-н Чимев, дали да вземем решение да помислим 
икономически трябва ли да има цена и ако  вземем решение да има цена, но цената при 
всички положения да бъде съобразена с вида дейност която развиват. 

 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Ако в докладната пишеме отдаване безвъзмездно, принципа на конкурентост  няма 

как да бъде спазен имайки предвид, че влизаме в режим конкурс. Няма мерило по което да 
изберем. За това предложихме такава цена, пак казвам въпрос на коментар. Поправиха ме 
колегите на Ученическо хранене е отдадено с конкурс 2014 год. 50 лв. за всички помещения, 
50 общо. Така, че колеги аз не казвам, че това е мерило по лев. Предложено е лев, право на 
коментар имате и каквото решим. Тук икономически ефект никой не търси, то е ясно. 
Търсим законосъобразност за решаване на въпроса. Да се проведе конкурс, да се избере 
фирма доставчик, да има лиценз от Агенция по безопасност на храните и най-вече да 
извършва качествено услугата за която ще бъде наето помещението. 

Само една скоба ако ми позволите. Темата стана популярна не толкова заради 
огромния интерес на фирми които имат желание да предоставят тази услуга, а заради това, че 
възникна на места така неудовлетвореност от услугата предоставена от Ученическо хранене 
и възникна необходимост по желание на директори на учебни заведения за смяна на 
доставчик. И тук е точно д-р Соколов момента как да го изберем. Първо няма как да бъде 
регистриран без да си е минал по реда като доставчик на услуга и второ все пак както казвате 
тук има принцип на конкурентнорст. Ние ако кажем отдаваме безвъзмездно как ще го 
изберем? Идват 5 човека условно, няма как критерий няма.  

Аз само нещо друго искам да предложа. В комисиите които със Заповед на кмета ще 
бъдат съставени задължително да фигурира директор на учебното заведение. Имайки 
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предвид, че това е услуга за която те малко или много носят отговорност да кажа и 
отговарят, имайки предвид, че потребителите са децата на учебното заведение, нека да са 
директорите на учебни заведения водещи при избора. 

Благодаря ви. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Искам и аз да направя кратко изказване. Всичко тръгна от там, че всъщност се оказа, 

че ние трябва да изчистим така да се каже нещата. В няколко училища където липсваше 
регистрация, където е било ученическо хранене и идва частна фирма и обратно където е било 
частна фирма, както в Евлоги, а сега идва Ученическо хранене. Презумпцията и винаги в 
моето мислене е, че директора на учебното заведение, учителския колектив, обществения 
съвет, настоятелството трябва да имат механизъм да контролират вида на храната, 
качеството на храната, да изберат доставчик който доставчик да гарантира топла, вкусна и 
т.н. храна, да имат глас и родителите. Само, че съгласно изискванията на Агенцията по 
храните един стол се води обект за продажба на храна и следва да бъде регистриран. 
Регистрация може да направи собственик или наемател. Сиреч може да го направи ОбС, 
което не виждам точно как ще стане защото ОбС е собственик на публичната общинска 
собственост каквато е училищната инфраструктура или наемател който да бъде избран с 
решение на ОбС. Т. е. ние днес отваряме процедура за провеждане на конкурс и за избор на 
наемател, който след това да регистрира съответния стол. 

И в тази връзка идва и въпроса за цената която се отдава съответното помещение. 
Кмета внесе предложение да 1 лв. Моята презумпция е всъщност този 1 лв. на квадрат ще се 
калкулира в стойността на храната, която ще купуват децата. Този 1 лв. няма да го извади 
някой ей така от джоба си да го даде защото много ни обича. Ние можем да сложим съгласно 
наредбата и 4 лв. на квадрат, може да сложим и 40 лв. на квадрат, обаче признавам ви 
механизма при който директора на училището и съответно които изредих обществен съвет и 
т.н. могат да се намесват в избора на доставчик е наистина малко неясен и за това може би 
може да се използва този конкурс да се регламентира цялата работа. Тук има два, три 
въпроса които може би не са доизяснени в докладната. На първо място казах вече за цената. 
Сега за училището в Христаки където в момента ние гледаме тази докладна може би там са 
37 квадрата и 37 лв. Искам да знаете, че в Христаки Павлович се хранят под 20 обяда на ден, 
като имайте напредвид, че от тези 20 обяда най-вероятно 7, 8 или 10 са на учители. Обаче ще 
ви кажа какво каза директорката и тука другите директори чуха. Тя каза „Години отнеха да 
отуча родителите да им носят кебапчета от Ранко“. Т.е. функцията на столовото хранене е да 
обезпечи чисто здравословно хранене на децата. Но тука може би цената от 1 лв. аз бих я 
възприел защото горе-долу 37 кв. тя е сравнително наистина незабележима. Тука обратния 
проблем стои с Христаки и с останалите училища. А какво ще стане ако цената е висока и не 
се яви доставчик? Кой ще храни децата? Нали този аспект мене повече ме касае. Второто 
нещо. Но със сигурност не бих се съгласил по отношение на по-големите училища. 

Второто нещо. Колко време ще плаща този доставчик? Какво ще плаща ли през 
ваканциите? Нали всичко това пряко влияе върху цената на купона. Сега Ученическо 
хранене 5 лв. на месец на един стол или 10 лв. на кухнята, обаче това беше тогава защото 
такава беше ситуацията тогава и аз съм съгласен, че сега трябва да си има конкурс и той 
трябва да си бъде на  някаква цена. Но пак повтарям какво ще се случва през ваканциите? 
Това не е регламентирано в докладната и мисля, че това може да се регламентира в 
конкурсните условия. Но аз мисля, че трябва да изразим мнението на ОбС и аз считам, че 
който и да бъде избран за доставчик през ваканцията не следва да плаща. Още нещо. Стола 
се ползва 2, 3 часа на ден. Той се обезпечава от доставчика, поддържа от доставчика, той 
плаща ток, вода, ремонтира го, оборудва го. Опитвам се да кажа, че фокуса не е толкова 
цената колкото е това дали ние ще гарантираме на нашите деца вкусна, здравословна и топла 
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храна и как директорите и респективно учителските колективи и родителите могат да имат 
механизъм ако не са доволни от един доставчик да го сменят. И последното нещо което 
предлагам в докладната г-н кмете, което да бъде заложено в конкурсните условия е да има 
клауза за прекратяване на договора с да речем с едномесечно или тримесечно предизвестие. 
Това е възлово важно защото представете си ако фирмата тръгне да фалира, ние сме 
говорили това по отношение на стадионите едно време, ако тя тръгне да фалира, а е 
подписала за 10 годишен договор, ние трябва да имаме механизъм да прекратим този 
договор и да дадем възможност на друг доставчик да може да обезпечава храната. 

Така, че като цяло аз считам, че за Христаки Павлович аргументите са правилни и аз 
не мога да разбера какво значи аргумент, това си е наше дружество. В нашата същност на 
демократи собствеността дали е общинска, частна или държавна или църковна или каквато и 
да било собствеността и в конституцията е записано, че е равна. 

 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Колеги, аз ако трябва коректно да подходим към темата. Ако тръгнеме да гледаме, че 

Христаки е 37 кв. и лев е добре, примерно Неофит Рилски 370 кв. или условно казвам. 
Принципа според мен не бива да бъде такъв. А това което спомена г-н Костадинов дали ще 
се ползва, това е въпрос на разписване в договора под който се сключва, защото тука не 
говорим само дали фирмата доставчик може. Може ползвателите т.е. директора или 
училищното настоятелство да има претенции към доставчика на услугата и той ако се позове 
на договора аз имам 10 годишен договор ще ме търпите хубава не хубава храна. Т.е. тука има 
две страни. Както училището има право в лицето на директора и настоятелството да изрази 
мнение по темата недоволство от предоставена услуга и предизвестие за прекратяване, така и 
този който е спечелил конкурса по обясними причини най-вероятно финансови или липса на 
интерес. Та разковничето за мен е цена на кв. м. и преди малко казах. Не съм казал лев 
защото много искаме да взимаме по лев на кв.м., ако ги сметнете ще видите, че това е 
символична сума, но принципа трябва да бъде според мен еднакъв. Защото ако трябва да сме 
коректни селско училище как би подходило. Ако бюджета на градско училище е в пъти по-
голямо, селското където дофинансираме за него тази цена на 1 лв. на кв.м. е още по-трудна за 
плащане. Така, че принципно предлагам ако имате предложения нека да бъдат в посока цена, 
а това дали във ваканция се ползва то е ясно. Ние търсим вариант да облекчим. Нали така? 
Да предоставим услугата, да не искаме много пари за да може услугата да бъде адекватна. 
Макар, че понякога цена и услуга не съвпадат. Факт е, че от Ученическо хранене където 
буквално без пари ползват помещенията, това, че е безплатно не гарантира качество на 
услугата. Нали тъй? Нали от там тръгва цялата история? Да.  

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
В залата са г-жа Стойкова и директора на Яхиново. Желаете думата ли да вземете? 

Сега в тази точка ли желаете или желаете когато дойде точката за Неофит? Това е за 
Христаки Павлович в момента коментираме, но ако искате и сега може да поискате. Добре, 
момент само г-жо Стойкова, дадох думата на г-н Хаздай и след това ще подложим на 
гласуване. 

 
Леонид Йосифов Хаздай /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Колеги. 
Във връзка с уверението на г-н кмета, че приходите от наема не са от особено 

значение и изнесената информация от колегата д-р Соколов, моето предложение е свързано в 
посока корекция на наема на цената тя да бъде коригирана на 0.50 лв. Останалите детайли 
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около прекратяване на договора, времето на ползване, ваканции, пандемии и т.н. смятам, че 
могат да се изчистят на по-късен етап при изготвянето на договора. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Сега уважаеми колеги, г-жа Бистра Стойкова иска думата. Само за секунда г-жо 

Стойкова. За да може да дадем думата на човек който не е общински служител и така, следва 
да дадем допуск до изказване. 

Който е „за“ г-жа Стойкова да се изкаже на микрофона на ОбС, моля да гласува. 

Резултат от гласуването: 'за' - 30, 'против' -0 и 'въздържали се' – 0 

Г-жа Бистра Стойкова - Директор на ОУ „Неофит Рилски“ Изказване 
/Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми общински съветници. 
Ще бъда съвсем кратка. Съгласна съм с аргументите на кмета на общината и 

подчертавам, че това е дейност с особена важна обществена и социална значимост. 
Естествено когато наема е определен на по-висока стойност, това ще рефлектира върху 
цената на обедното хранене на децата. Аз съм представител на училище в което има и много 
деца от семейства социално слаби така, че категорично поддържам намаляването на тази 
цена от тази гледна точка. От друга гледна точка трябва да има справедлива конкуренция. Не 
може едното дружество да бъде на една цена, другото дружество…….. даже дали ще се 
намерят хора да кандидатстват по тази конкурсна процедура. Що се касае до това как ще 
бъде организиран конкурса и договора след това, имаме примери. Аз вчера така доста  време 
отделих за да се запозная и с проектната документация на много общини, на Столична 
община. Там много ясно са определени критериите по които да кандидатстват, има проекто-
договор, има и клауза там, че не се плаща в летните месеци, има и клаузи как ще става 
контрола и от кого ще се осъществява и клаузи за прекратяване на договор. Ето бих дала ви 
пример, че една фирма не може да участва ако има неразплатени задължения и особено 
задължения на осигуровки не може да участва и по Закона за конкурсите и явяването на търг. 
Така, че има си законови правила. Много ви благодаря, че се отзовахте и кмета на общината 
и  подходихте сериозно към този проблем за да не останат без хранене учениците в нашето 
училище. Що се касае до това защо ние не желаем да  се храним, не директорите г-н 
Председател, инициативата беше на родителите от училище. Естествено, че когато не сме 
доволни от храненето, от това, че не се поддържа базата, базата не се поддържаше години 
наред и аз имам и снимки предавателно-приемателния протокол, паднали плочки,  не е 
боядисвано. Ние всяка година освежаваме училището. Боядисвано е при предишния 
управител. Преди 7 години ние учителите боядисахме. Не се поддържа базата и не знам аз не 
съм го и виждала този договор. Исках го няколко пъти. Кога се прекратява договора? Той е 
10 годишен договор на Ученически столове. Така, че за да не изпадаме пак в такива ситуации 
да не може да реагираме, ще се поучим и ако трябва ще вземем опита и от други общини за 
да видим при какви условия се прекратява договора. Ето там при няколко сигнала от страна 
на родителски активи, на директори се прекратява без предизвестие договора. Например в 
Столична община е така заложено. Това ще се реши по-късно разбира се. Сега ви призовавам 
да гласувате на предложената от г-н Хаздай цена. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Леонид 

Йосифов Хаздай 
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Уважаеми г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 
Тази докладна и следващите са от изключителна важност и със социална насоченост, 

но тръгваме към една грешна посока т.е. малко да го превърнем в ромска сватба. Ако ще 
търсим популизма и кой какво предлага, аз тогава ще предложа 0.9 лв. да бъде наема. Правя 
го официално. Тука по-скоро трябва да има механизма защото го обсъдихме много подробно 
и на икономическа комисия. Колеги, това е  първоначална цена и при конкуренция ако се 
явят няколко кандидата, тази цена може да нарасне, може да остане същата. Така, че нека да 
не го превръщаме в едно наддаване кой повече  обича децата на Дупница. Всички ги 
обичаме. Не вярвам някой в тази зала да ги мрази или да не иска да ядат добра, хубава храна 
на поносими цени. Каква е гаранцията, че ако фирма Х спечели на 0.10 лв. няма да си 
калкулира в храната примерно печалба не от 50%, а от 200%. 

Благодаря.  
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа 

Стойкова - директор на у-ще Неофит Рилски 
Благодаря г-н Гущеров. 
Ще направя реплика на Хаздай, но ще се обърна към вас.  
Вижте г-н Гущеров, истина е, че съвета не сме имали такава процедура от 2014 год. и 

наистина каква да бъде г-н Гущеров цената началната. Кмета предлага 1 лв. и не случайно 2, 
3 пъти повтори, кажете вие какво смятате съветниците. Идеята е цената да бъде такава, че да 
не натовари………… Защото вижте ще внесат фирмите 500 или 300 лв. едва ли това има 
някакво кой знае какво значение за общината, макар, че всеки лев има значение. Тука 
въпроса е да не се вдигне цената на купона г-н Гущеров. Това е. и второто нещо което не е 
съвсем как да кажа не че е задължително, но  все пак трябва да има някаква 
равнопоставеност. Големия въпрос който според мен е и голямото говорене следва да бъде за 
самото хранене. Вие много правилно казахте и аз не случайно в моето изказване казах, това 
което ми убягва е как да бъде механизма, че кой г-н Гущеров да реши кой да бъде доставчика 
на храна. Ето този механизъм ми убягва и аз винаги съм считал, което не значи, че аз съм 
прав но мисля, че и вие повечето сте на това мнение, че  директора на училището, 
обществения съвет, родителите следва да решава кой да бъде доставчика, а не конкурса 
защото вие разбирате, че на  конкурса могат да се явят недобронамерени. Между другото в 
конкурса и във всички конкурси се залагат изисквания. Храненето на учениците се прави по 
Наредба мисля, че 2 или 6 да не ви подведа, където кухнята следва да бъде лицензирана за 
подготвяне на детски храни и т.н. Но аз си мисля големия дебат който трябва да проведем, 
няма да скрия вие знаете положението на Ученическо хранене какво е финансовото. Много 
добре знаете наскоро имахме специална работна среща, дружеството изнемогва и т.н. 
Големия въпрос е децата да се хранят на бели покривки, с метални прибори, това което не се 
случва днес. Да застанем от едната страна ние не, че не сме от една страна, но кмета, 
директорите, общинските съветници, родителите, всичките да бъдем на едната страна, децата 
да предложим вкусна храна в добри помещения. Това е смисъла. 

Сега приемам, че 0.9 лв. дадохте официално предложение. Нали така?  
Добре. 
Г-н кмете. 
 
 
Инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 
Колеги, абстрахирате се от финансовата страна на въпроса.махаме.  
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Тука не говориме за приходи стотици левове. Тема е да намериме доставчик на 
услугата. Няма как да се елиминира конкурентност в подобно начинание. 

Аз съм о,кей нямам никакви притеснения от предложеното от г-н Хаздай 50 
стотинки. Не е ли пазара, който показва има ли интерес или няма. Ако на тази цена при 
обявен конкурс…да в голямо учебно заведение, където имаме няколко стотина обяда 
заявени със сигурност би възникнал интерес. Респективно „Христаки Павлович“ дето 20 
обяда. Според мен подхода на тези, които ще тръгнат да участват навсякъде е един. Той 
има капацитет да изхранва голям брой деца. Т.е. да се наеме да участва в конкурс 
навсякъде. Ако има единичен участник, който търси само голямо учебно заведение 
конкурса ще го пребори. Дай боже да има такива мераклии, защото и аз не изключвам 
другия момент да няма никой заявил интерес, което е много притеснително. 

Не е тайна за никого ценово как стоят нещата на пазара. Не е тайна, че тази Наредба 
регламентира качество и оттам насетне елиминира големи маржове между доставни и 
пазарни цени на тези фирми. Тук притеснението от липса на участие е най-големия проблем 
за мен. 

Аз ви предлагам темата е хубава може да се говориме много по нея, но принципно 
ако сте о,кей дайте да вървим в посока 50 стотинки. Дайте да разпишем в условията за 
сключване на договор това, което и г-жа Стойкова предложи, което е най-разумно 
ползвателя да е страната, която при определени условия да може да прекратява договора. 
Убеден съм, че при малките учебни завадения може и да няма. 

 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Хаздай за реплика. 
 
Г-н Леонид Йосифов Хаздай /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа 

Стойкова - директор на у-ще Неофит Рилски: 
Г-н Гущеров, ще се опитам да го обясня така, че да ме разберете. 
Тук говорим за минимална начална цена за конкурс. Цената от 1 лв. е такава, че е 

голяма вероятността да откаже участници в конкурса. Тук не говорим колко обичаме децата 
и колко не ги обичаме… 

Г-н кмета достатъчно ясно каза какви са му притесненията. Намаляването на цената 
е с цел желаещите да се яват на конкурс а не още в началото да преценят, че е недостижима 
тази цена и да се откажат. Наистина дали ще бъде 9 стотинки или 50, няма никакво 
значение, защото най-вероятно ще има стъпка нагоре от кандидатите. 

В тази връзка аз ще подкрепя предложението на г-н Гущеров да бъде 9 стотинки. 
 
 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Соколов заповядайте. 
 
Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Лично 

обяснение /Лично обяснение/: 
Г-н Чимев абсолютно сте прав. Според мен основния проблем е дали при каквато и 

да е база ще има интерес. 
Вторият според мен проблем ние виждали ли сме днешните деца как 

изглеждат…Масово…ние знаеме ли всички ние какво дишаме, пиеме и с какво се 
храниме…Затова проблема е толкова сериозен по отношение на заболеваемостта в детска 
възраст. Наясно ли сме каква хипертония има при децата, имате ли идея? 
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Г-н председател аз ще кажа следното нещо. Освен, че директорите и тези родителски 
състави, които контролират във всяко едно училище…много е хубаво да внимаваме какво 
храниме децата. 

Що се отнася до това дали сме популисти или не сме…когато става въпрос за 
здравето на децата аз смятам, че популизъм не трябва да има. 

Ако правите записвания аз ще се запиша за таблет…но тука ви моля да не говориме 
на ангро всякакви неща. 

 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Наумов за изказване. 
 
Г-н Георги Василев Наумов /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Аз предлагам да преминеме към гласуване на предложенията на г-н Гущеров и г-н 

Хаздай. Все пак ние не определяме на каква цена ще ги дадем а само определяме началната 
цена, така че наслушахме се на какво ли не . Дайте да минеме към гласуване. 

 
 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Наумов дадохте заявка за изказване. 
Процедура ли предлагате? 
Да приемем, че правите процедурно предложение за прекратяване на дебатите. 
 
 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 27, 'против' - 3 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Леонид Йосифов Хаздай: цената  да бъде 0.50 лв. на 
квадратен метър 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 20, 'против' - 5 и 'въздържали се' - 6 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: Против 
7. Георги Василев Георгиев: Против 
8. Георги Василев Градевски: Против 
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9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: Въздържал се 
12. Емил Димитров Гущеров: Въздържал се 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: Против 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Мария Георгиева Соколова: Въздържал се 
25. Павел Ангелов Коларски: Въздържал се 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: Въздържал се 
28. Светозар Благоев Тричков: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: Въздържал се 
31. Тодорка Костадинова Дамянова: Против 

 

Инж. Методи Чимев – кмет: 
Колеги като вносител има още 5 докладни. 
Да променя навсякъде наемна цена 50 стотинки, да не минаваме през 

същата процедура. 
Благодаря. 
 

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Ще ни трябват 10 минути техническо време. 
 

Почивка 10 минути. 
 

Проверката на кворума в 11:18 показа присъствие на 31 общински съветници от общо 
33.  

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
След гласуваната промяна решението добива следния вид: 
2.2. начална наемна цена – 18.60 /осемнадесет лева и и шейсет  стотинки/ лв., 

месечно. Върху цената се дължи 20% ДДС. 
2.3. депозит – 3.72 /три лева и седемдесет и две стотинки/ лв., представляващ 20 

% от началната наемна цена; 
 

Гласуване по основен въпрос: 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 2 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 2 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: Въздържал се 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: Въздържал се 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 8, ал. 9 и чл.14, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската 
собственост и чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и чл. 13, ал. 1, чл. 76 и чл. 95, ал. 1 от Наредба за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, приета с Решение № 
8/31.01.2008 год., Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
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            №  190 
 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 г. в ч. ІІІ, т. А – “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем” – със следният имот: 

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 402/08.03.2000 г., представляваща 2 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 37.20 кв.м. /тридесет и седем цяло и двадесет квадратни метра/ - за 
столово хранене: измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 
68789.605.223.1 по КК на гр. Дупница – 29.50 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в 
сграда с идентификатор 68789.605.223.1 по КК на гр. Дупница – 7.70 кв.м,  съгласно 
служебно писмо № 08-09-1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община Дупница и 
приложена схема към него. Описаните помещения се намират в част от сграда с 
идентификатор 68789.605.223.1 по КК на гр. Дупница, с предназначение – сграда за 
образование; изградена в поземлен имот с идентификатор 68789.605.223 по КК на гр. 
Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителния директор на 
АГКК; последно изменение на КК и КР, засягащо поземления имот е от 19.08.2020 г.; с адрес 
на поземления имот: гр. Дупница, ул. „Орлинска“ № 13; с площ: 3 618 кв.м; с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект 
комплекс за образование; предишен идентификатор: няма; номер по предходен план: 514, кв. 
256,  на основание скица № 15-1151960/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил.      

2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ 
години, чрез публично оповестен конкурс на следния общински недвижим имот:      

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 402/08.03.2000 г., представляваща 2 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 37.20 кв.м. /тридесет и седем цяло и двадесет квадратни метра/ - за 
столово хранене: измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 
68789.605.223.1 по КК на гр. Дупница – 29.50 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в 
сграда с идентификатор 68789.605.223.1 по КК на гр. Дупница – 7.70 кв.м,  съгласно 
служебно писмо № 08-09-1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община Дупница и 
приложена схема към него. Описаните помещения се намират в част от сграда с 
идентификатор 68789.605.223.1 по КК на гр. Дупница, с предназначение – сграда за 
образование; изградена в поземлен имот с идентификатор 68789.605.223 по КК на гр. 
Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителния директор на 
АГКК; последно изменение на КК и КР, засягащо поземления имот е от 19.08.2020 г.; с адрес 
на поземления имот: гр. Дупница, ул. „Орлинска“ № 13; с площ: 3 618 кв.м; с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект 
комплекс за образование; предишен идентификатор: няма; номер по предходен план: 514, кв. 
256,  на основание скица № 15-1151960/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил, при следните 
условия:    

2.1. имотът се отдава само по предназначение – за организиране на столово хранене; 
2.2. начална наемна цена – 18.60 /осемнадесет лева и и шейсет  стотинки/ лв., месечно. 

Върху цената се дължи 20% ДДС. 
2.3. депозит – 3.72 /три лева и седемдесет и две стотинки/ лв., представляващ 20 % от 

началната наемна цена 
2.4. срок , за който се отдава имотът - 10 /десет/ години.  
3. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 
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4. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за   наем със спечелилият участник. 

 

Точка 12 (Дванадесета) 

556/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 

броя помещения в сграда с идентификатор 87727.203.76.4 по Кадастралната карта на 

с. Яхиново– публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 

87727.203.76 по КК на с. Яхиново и определяне на начална наемна цена.    

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
Г-н кмета вече заяви и затова има предложение за промяна в цената. 
Имате думата за изказване. 
В залата е г-н Станчев директора на у-щето в Яхиново.той е внесъл писмо, че в 

училището се използва едното от двете помещения и предлага едното да не се включва в 
търга. 

Г-н Станчев преди заседанието на ОбС проведохме консултации. Няма форма под 
която да промениме докладната в този си вид. Сиреч или трябва да я отложиме или да я 
гласуваме във вида в който е. 

С оглед промяната в наемната цена поддържате ли вашето предложение за промяна. 
 
/ обаждане от място/ 
 
Колеги ще си позволя за кажа две думи по отношение на Яхиново. Ето пример сега в 

Яхиново се хранят около 30-40 обяда в помещение, което ОбС преди 7-8 години….взе 
решение ремонтира се помещението, но това не е достатъчно да направиме в малките 
населени места едни красиви места за хранене. 

Дали фирмата доставчик сега няма да се откаже сега с оглед някакви високи…при 
положение, че….но сега с оглед предложението…по-добре да гласуваме докладната и да се 
мине регламентацията отколкото да я връщаме. 

Г-н Гущеров заповядайте. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин 

Крумов Костадинов: 
Позволявам си да направя следната реплика, тък като г-н Станчев спомена и друго 

помещение за разни неща и други неща. 
Да не би да има предвид някой да тръгне прах да събира там и прахообразни 

вещества с оглед таблетите, които предоставяте вие да може да бъдат записвани. 
Благодаря. 
 
 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги …предложението е 
 

Предложения за промени: 
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1. Предложение от инж. Методи Чимев - кмет:  

           2.2. начална наемна цена – 33.00 /тридесет и три лева/ лв., месечно. 

Върху цената се дължи 20% ДДС. 

2.3. депозит –6.60 /шест лева и шестдесет стотинки/ лв., представляващ 20 

% от началната наемна цена; 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 
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Общо гласували: "Броя" 

За 30 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Мария Георгиева Соколова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, 
ал. 5, т. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл. 13, ал. 
1, чл. 76 и чл. 95, ал. 1 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, приета с Решение № 8/31.01.2008 год., Об.С прие 

 
  
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  191 
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1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 г. в ч. ІІІ, т. А – “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем” – със следният имот: 

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 207/23.07.1998 г., представляваща 2 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 66.00 кв.м. /шестдесет и шест квадратни метра/ - за столово хранене: 
измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 87727.203.76.4 по КК на с. 
Яхиново – 33.00 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в сграда с идентификатор 
87727.203.76.4 по КК на с. Яхиново – 33.00 кв.м,  съгласно служебно писмо № 08-09-
1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община Дупница и приложена схема към него. 
Описаните помещения се намират в част от сграда с идентификатор 87727.203.76.4 по КК на 
с. Яхиново, с предназначение – сграда за образование; изградена в поземлен имот с 
идентификатор 87727.203.76 по КК на с. Яхиново, одобрена със Заповед № 300-5-
58/05.08.2004 г. на Изпълнителния директор на АГКК; последно изменение на КК и КР, 
засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес на поземления имот: с. Яхиново, ул. 
„Христо Ботев“ № 69; с площ: 13 977.00 кв.м; с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект комплекс за образование; предишен 
идентификатор: няма; номер по предходен план: 320, кв. 9, на основание скица № 15-
1151972/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил.    

2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ 
години, чрез публично оповестен конкурс на следния общински недвижим имот:      

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 207/23.07.1998 г., представляваща 2 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 66.00 кв.м. /шестдесет и шест квадратни метра/ - за столово хранене: 
измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 87727.203.76.4 по КК на с. 
Яхиново – 33.00 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в сграда с идентификатор 
87727.203.76.4 по КК на с. Яхиново – 33.00 кв.м,  съгласно служебно писмо № 08-09-
1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община Дупница и приложена схема към него. 
Описаните помещения се намират в част от сграда с идентификатор 87727.203.76.4 по КК на 
с. Яхиново, с предназначение – сграда за образование; изградена в поземлен имот с 
идентификатор 87727.203.76 по КК на с. Яхиново, одобрена със Заповед № 300-5-
58/05.08.2004 г. на Изпълнителния директор на АГКК; последно изменение на КК и КР, 
засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес на поземления имот: с. Яхиново, ул. 
„Христо Ботев“ № 69; с площ: 13 977.00 кв.м; с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект комплекс за образование; предишен 
идентификатор: няма; номер по предходен план: 320, кв. 9, на основание скица № 15-
1151972/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил, при следните условия:    

 2.1. имотът се отдава само по предназначение – за организиране на столово хранене; 
2.2. начална наемна цена – 33.00 /тридесет и три  лева/ лв., месечно. Върху цената се 

дължи 20% ДДС. 
2.3. депозит – 6.60 /шест лева и шестдесет стотинки/ лв., представляващ 20 % от 

началната наемна цена; 
2.4. срок , за който се отдава имотът - 10 /десет/ години.  
3. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

4. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за   наем със спечелилият участник. 
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5. Общински съвет определя 30 % от постъпленията от наем съгл. т. 2 от решението да 
се използва за изпълнението на дейности от местно значение на  територията на с. Яхиново, 
община Дупница , Област Кюстендил. 

 

Точка 13 (Тринадесета) 

557/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 6 

броя помещения в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по Кадастралната карта на 

гр. Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 

68789.19.391 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена  

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
В случая се касае за училище „Неофит Рилски“. С оглед предложението за промяна, 

което кмета отправи за всички останали докладни. 
В решението предложението за промяна добива следния вид: 

Предложения за промени: 

1. Предложение от инж. Методи Чимев - кмет:  

2.2. начална наемна цена – 135.84 /сто тридесет и пет лева и осемдесет и 

четири стотинки/ лв., месечно. Върху цената се дължи 20% ДДС. 

2.3. депозит – 27.17 /двадесет и седем лева и седемнайсет стотинки/ лв., 

представляващ 20 % от началната наемна цена; 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
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15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Мария Георгиева Соколова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: За 
28. Светозар Благоев Тричков: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: За 
31. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 30 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
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21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Пламен Петров Соколов: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 8, ал. 9 и чл.14, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската 
собственост и чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и чл. 13, ал. 1, чл. 76 и чл. 95, ал. 1 от Наредба за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, приета с Решение № 
8/31.01.2008 год., Об.С прие 

  
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  192 
 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 г. в ч. ІІІ, т. А – “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем” – със следният имот: 

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 5262/14.04.2020 г., представляваща 6 броя помещения с 
измерена обща застроена площ 271.67 кв.м. /двеста седемдесет и едно цяло и шестдесет и 
седем квадратни метра/ - за столово хранене: измерена площ на помещение № 1 в сграда с 
идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 231.65 кв.м; измерена площ на 
помещение № 2 в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 10.80 кв.м; ,  
измерена площ на помещение № 3 в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. 
Дупница – 5.75 кв.м; измерена площ на помещение № 4 в сграда с идентификатор 
68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 10.95 кв.м; измерена площ на помещение № 5 в сграда 
с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 4.70 кв.м; измерена площ на 
помещение № 6 в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 7.82 кв.м; 
съгласно служебно писмо № 08-09-1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община 
Дупница и приложена схема към него. Описаните помещения се намират в част от сграда с 
идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница, с предназначение – сграда за 
образование; изградена в поземлен имот с идентификатор 68789.19.391 по КК на гр. 
Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителния директор на 
АГКК; последно изменение на КК и КР, засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес 
на поземления имот: гр. Дупница, ул. „Братя Миладинови“ № 3; с площ: 11 434.00 кв.м; с 
трайно предназначение на територията: Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект 
комплекс за образование; предишен идентификатор: няма; номер по предходен план: 5438, 
кв. 196, парцел I,  на основание скица № 15-1151977/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил.   

2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ 
години, чрез публично оповестен конкурс на следния общински недвижим имот:      

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 5262/14.04.2020 г., представляваща 6 броя помещения с 
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измерена обща застроена площ 271.67 кв.м. /двеста седемдесет и едно цяло и шестдесет и 
седем квадратни метра/ - за столово хранене: измерена площ на помещение № 1 в сграда с 
идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 231.65 кв.м; измерена площ на 
помещение № 2 в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 10.80 кв.м; ,  
измерена площ на помещение № 3 в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. 
Дупница – 5.75 кв.м; измерена площ на помещение № 4 в сграда с идентификатор 
68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 10.95 кв.м; измерена площ на помещение № 5 в сграда 
с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 4.70 кв.м; измерена площ на 
помещение № 6 в сграда с идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница – 7.82 кв.м; 
съгласно служебно писмо № 08-09-1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община 
Дупница и приложена схема към него. Описаните помещения се намират в част от сграда с 
идентификатор 68789.19.391.1 по КК на гр. Дупница, с предназначение – сграда за 
образование; изградена в поземлен имот с идентификатор 68789.19.391 по КК на гр. 
Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителния директор на 
АГКК; последно изменение на КК и КР, засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес 
на поземления имот: гр. Дупница, ул. „Братя Миладинови“ № 3; с площ: 11 434.00 кв.м; с 
трайно предназначение на територията: Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект 
комплекс за образование; предишен идентификатор: няма; номер по предходен план: 5438, 
кв. 196, парцел I,  на основание скица № 15-1151977/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил, при 
следните условия:    

2.1. имотът се отдава само по предназначение – за организиране на столово хранене; 
2.2. начална наемна цена – 135.84 /сто тридесет и пет лева и осемдесет и четири 
стотинки/ лв., месечно. Върху цената се дължи 20% ДДС. 
2.3. депозит – 27.17 /двадесет и седем лева и седемнайсет стотинки/ лв., 
представляващ 20 % от началната наемна цена; 
2.4. срок , за който се отдава имотът - 10 /десет/ години.  
3. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

4. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за   наем със спечелилият участник. 

 

Точка 14 (Четиринадесета) 

558/18.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 2 

броя помещения в сграда с идентификатор 65245.1.239.1 по Кадастралната карта на с. 

Самораново – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 

65245.1.239 по КК на с. Самораново и определяне на начална наемна цена.   

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
Има предложение за намаляване на цената. 
 Решението  за промяна добива следния вид: 
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Предложения за промени: 

1. Предложение от инж. Методи Чимев - кмет:  

           2.2. начална наемна цена – 38.00 /тридесет и осем лева/ лв., месечно. 

Върху цената се дължи 20% ДДС. 

2.3. депозит –7.60 /седем лева и шейсет стотинки/ лв., представляващ 

20 % от началната наемна цена; 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Пламен Петров Соколов: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 30 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Пламен Петров Соколов: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 8, ал. 9 и чл.14, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската 
собственост и чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал. 5, т. 2 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация и чл. 13, ал. 1, чл. 76 и чл. 95, ал. 1 
от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 
приета с Решение № 8/31.01.2008 год., Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  193 



43 
 

 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 г. в ч. ІІІ, т. А – “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем” – със следният имот: 

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 146/08.04.1998 г., представляваща 2 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 76.00 кв.м. /седемдесет и шест квадратни метра/ - за столово хранене: 
измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 65245.1.239.1 по КК на с. 
Самораново – 38.00 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в сграда с идентификатор 
65245.1.239.1 по КК на с. Самораново – 38.00 кв.м,  съгласно служебно писмо № 08-09-
1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община Дупница и приложена схема към него. 
Описаните помещения се намират в част от сграда с идентификатор 65245.1.239.1 по КК на 
с. Самораново, с предназначение – сграда за образование; изградена в поземлен имот с 
идентификатор 65245.1.239 по КК на с. Самораново, одобрена със Заповед № 300-5-
61/05.08.2004 г. на Изпълнителния директор на АГКК; последно изменение на КК и КР, 
засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес на поземления имот: с. Самораново, ул. 
„Георги Димитров“; с площ: 8 847.00 кв.м; с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект комплекс за образование; предишен 
идентификатор: няма; номер по предходен план: 89, кв. 17, парцел: IV,  на основание скица 
№ 15-1151965/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил.    

2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ 
години, чрез публично оповестен конкурс на следния общински недвижим имот:      

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 146/08.04.1998 г., представляваща 2 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 76.00 кв.м. /седемдесет и шест квадратни метра/ - за столово хранене: 
измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 65245.1.239.1 по КК на с. 
Самораново – 38.00 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в сграда с идентификатор 
65245.1.239.1 по КК на с. Самораново – 38.00 кв.м,  съгласно служебно писмо № 08-09-
1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община Дупница и приложена схема към него. 
Описаните помещения се намират в част от сграда с идентификатор 65245.1.239.1 по КК на 
с. Самораново, с предназначение – сграда за образование; изградена в поземлен имот с 
идентификатор 65245.1.239 по КК на с. Самораново, одобрена със Заповед № 300-5-
61/05.08.2004 г. на Изпълнителния директор на АГКК; последно изменение на КК и КР, 
засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес на поземления имот: с. Самораново, ул. 
„Георги Димитров“; с площ: 8 847.00 кв.м; с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект комплекс за образование; предишен 
идентификатор: няма; номер по предходен план: 89, кв. 17, парцел: IV,  на основание скица 
№ 15-1151965/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил, при следните условия:    

2.1. имотът се отдава само по предназначение – за организиране на столово хранене; 
 2.2. начална наемна цена – 38.00 /тридесет и осем лева/ лв., месечно. Върху цената се 

дължи 20% ДДС. 

2.3. депозит –7.60 /седем лева и шейсет стотинки/ лв., представляващ 20 % от 
началната наемна цена; 

2.4. срок , за който се отдава имотът - 10 /десет/ години.  
3. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

4. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за   наем със спечелилият участник. 
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5. Общински съвет определя 30 % от постъпленията от наем съгл. т. 2 от решението да 
се използва за изпълнението на дейности от местно значение на  територията на с. 
Самораново, община Дупница , Област Кюстендил. 

 

Точка 15 (Петнадесета) 

559/18.10.2022 г.  

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на част от общински недвижим   имот – 7 

броя помещения в сграда с идентификатор 68789.606.84.1 по Кадастралната карта на 

гр. Дупница – публична общинска собственост, находяща се в ПИ с идентификатор 

68789.606.84 по КК на гр. Дупница и определяне на начална наемна цена.   

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
Има предложение за намаляване на цената. 
 Решението  за промяна добива следния вид: 

 

Предложения за промени: 

1. Предложение от инж. Методи Чимев - кмет:  

           2.2. начална наемна цена – 53.24 /петдесет и три лева и двадесет и 

четири стотинки/ лв., месечно. Върху цената се дължи 20% ДДС. 

2.3. депозит – 10.65 /десет лева и шестдесет и пет стотинки/ лв., 

представляващ 20 % от началната наемна цена; 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
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14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Мария Георгиева Соколова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: За 
28. Светозар Благоев Тричков: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: За 
31. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 30 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
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20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Мария Георгиева Соколова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: За 
28. Светозар Благоев Тричков: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 8, ал. 9 и чл.14, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската 
собственост и чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление 
и местната администрация и чл. 13, ал. 1, чл. 76 и чл. 95, ал. 1 от Наредба за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, приета с Решение № 
8/31.01.2008 год., Об.С прие 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  194 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 г. в ч. ІІІ, т. А – “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем” – със следният имот: 

- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 227/14.10.1998 г., представляваща 7 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 106.47 кв.м. /сто и шест цяло и четиридесет и седем квадратни метра/ - 
за столово хранене: измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 
68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 85.43 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в сграда 
с идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 11.19 кв.м; ,  измерена площ на 
помещение № 3 в сграда с идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 1.40 кв.м; 
измерена площ на помещение № 4 в сграда с идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. 
Дупница – 1.26 кв.м; измерена площ на помещение № 5 в сграда с идентификатор 
68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 3.20 кв.м; измерена площ на помещение № 6 в сграда 
с идентификатор 68789.606.84.1  по КК на гр. Дупница – 1.66 кв.м; измерена площ на 
помещение № 7 в сграда с идентификатор 68789.606.84.1  по КК на гр. Дупница – 2.33 кв.м, 
съгласно служебно писмо № 08-09-1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община 
Дупница и приложена схема към него. Описаните помещения се намират в част от сграда с 
идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница, с предназначение – сграда за 
образование; изградена в поземлен имот с идентификатор 68789.606.84 по КК на гр. 
Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителния директор на 
АГКК; последно изменение на КК и КР, засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес 
на поземления имот: гр. Дупница, ул. „Кулата“ № 13; с площ: 3 430.00 кв.м; с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект 
комплекс за образование; предишен идентификатор: няма; номер по предходен план: 674, кв. 
36,  на основание скица № 15-1151982/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил.    

2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ 
години, чрез публично оповестен конкурс на следния общински недвижим имот:      
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- част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно Акт 
за общинска собственост № 227/14.10.1998 г., представляваща 7 броя помещения с измерена 
обща застроена площ 106.47 кв.м. /сто и шест цяло и четиридесет и седем квадратни метра/ - 
за столово хранене: измерена площ на помещение № 1 в сграда с идентификатор 
68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 85.43 кв.м; измерена площ на помещение № 2 в сграда 
с идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 11.19 кв.м; ,  измерена площ на 
помещение № 3 в сграда с идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 1.40 кв.м; 
измерена площ на помещение № 4 в сграда с идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. 
Дупница – 1.26 кв.м; измерена площ на помещение № 5 в сграда с идентификатор 
68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница – 3.20 кв.м; измерена площ на помещение № 6 в сграда 
с идентификатор 68789.606.84.1  по КК на гр. Дупница – 1.66 кв.м; измерена площ на 
помещение № 7 в сграда с идентификатор 68789.606.84.1  по КК на гр. Дупница – 2.33 кв.м, 
съгласно служебно писмо № 08-09-1523/1/12.10.2022 г. на Нач. Отдел „УТ“ на Община 
Дупница и приложена схема към него. Описаните помещения се намират в част от сграда с 
идентификатор 68789.606.84.1 по КК на гр. Дупница, с предназначение – сграда за 
образование; изградена в поземлен имот с идентификатор 68789.606.84 по КК на гр. 
Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителния директор на 
АГКК; последно изменение на КК и КР, засягащо поземления имот е от 04.10.2022 г.; с адрес 
на поземления имот: гр. Дупница, ул. „Кулата“ № 13; с площ: 3 430.00 кв.м; с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана; с начин на трайно ползване: за обект 
комплекс за образование; предишен идентификатор: няма; номер по предходен план: 674, кв. 
36,  на основание скица № 15-1151982/04.10.2022 г. на СГКК – Кюстендил, при следните 
условия:    

2.1. имотът се отдава само по предназначение – за организиране на столово хранене; 
2.2. начална наемна цена – 53.24 /петдесет и три лева и двадесет и четири стотинки/ 

лв., месечно. Върху цената се дължи 20% ДДС. 
2.3. депозит – 10.65 /десет лева и шестдесет и пет стотинки/ лв., представляващ 20 % 

от началната наемна цена; 
2.4. срок , за който се отдава имотът - 10 /десет/ години.  
3. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

4. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за   наем със спечелилият участник. 

 

Точка 16 (Шестнадесета) 

561/19.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 

поземлен имот /УПИ/ XVI-25, в квартал 4 по регулационния план на с.Крайни дол, 

Община Дупница, чрез продажба частта на общината  

 

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на ПК по ИП. 
Има ли желаещи за изказване? 
Няма. 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Венелин Петков Иванов: За 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, 

ал.5, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, 
т.2 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
/приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  195 
 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: 768/930 /седемстотин 
шестдесет и осем от деветстотин и тридесет/ идеални части от урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ XVI-25 /шестнадесет, образуван от имот двадесет и пет/, квартал 4 /четири/ по 
регулационния план на село Крайни дол, с урегулирана площ на целия имот 930 кв. м. 
/деветстотин и тридесет квадратни метра/, с улична регулация утвърдена със Заповед 
№238/18.02.1985 година от Председателя на Общински народен съвет гр. Станке Димитров. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността 
между Община Дупница и Гюлка Асенова Пракарска, чрез продажба частта на общината а 
именно: 768/930 /седемстотин шестдесет и осем от деветстотин и тридесет/ идеални части от 
урегулиран поземлен имот /УПИ/ XVI-25 /шестнадесет, образуван от имот двадесет и пет/, 
квартал 4 /четири/ по регулационния план на село Крайни дол, с урегулирана площ на целия 
имот 930 кв. м. /деветстотин и тридесет квадратни метра/, с улична регулация утвърдена със 
Заповед №238/18.02.1985 година от Председателя на Общински народен съвет гр. Станке 
Димитров – частна общинска собственост по Акт за общинска собственост  
№1415/29.06.2004г., вписан в Служба по вписвания под № 59, том VIII, Вх. р-р №2018 от 
30.07.2004г., на съсобственичката в описания  урегулиран поземлен имот,  срещу заплащане 
на цена, в размер на  18 552 лв. /осемнадесет хиляди петстотин петдесет и два лева/, съгласно 
пазарна оценка, изготвена от оценител на недвижими имоти. 

3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 
от решението пазарна оценка, в размер на 18 552 лв. /осемнадесет хиляди петстотин петдесет 
и два лева/. 

4.  Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба съгл. 
т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и текущ 
ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с.Крайни дол, 
Община Дупница, Област Кюстендил. 

 

Точка 17 (Седемнадесета) 

562/19.10.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в поземлен 

имот 02350.7.601 по кадастралната карта на с.Баланово, Община Дупница, чрез 

продажба частта на общината.    

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
Заповядайте г-н Попов за допълнение. 
 
Адв. Милен Попов – юрист на ОбС: 
Благодаря г-н председател. 
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Става въпрос за прекратяване на съсобственост между община Дупница и частно 
лице, като формата на прекратяването е продажба частта на общината. 

Тази форма обаче в т. 2 не е посочена на решението на ОбС. Считам, че след думите 
без съдържащите се в имота сгради следва да се добави "чрез продажба частта на 
общината " на …и продължава текста 

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Това е допълване на текста на решението. 
Приемете, че текста който изчете г-н Попов е като предложение за промяна. 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов: т.2 след думите без 
съдържащите се в имота сгради да се добави "чрез продажба частта на 
общината " 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Мария Георгиева Соколова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
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29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 30 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Илиан Иванов Дойчев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Мария Георгиева Соколова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, 
ал.5, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, 
т.2 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от 
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Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
/приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 
 
  

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  196 
 
 1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: 372/5878  ид.ч  /триста 
седемдесет и два квадратни метра от пет хиляди осемстотин седемдесет и осем идеални 
части/ от поземлен имот с идентификатор 02350.7.601 /землище две хиляди триста и 
петдесет, кадастрален район седем, имот шестстотин и едно/ по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на с. Баланово, община Дупница, област Кюстендил, одобрени със 
Заповед № РД-18-990/24.04.2018 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 
картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления мот: няма данни за изменение, с адрес на поземления имот: 
с.Баланово, местност Бинека, с площ на целия имот: 5 878 кв.м /пет хиляди осемстотин 
седемдесет и осем квадратни метра/, с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, с предишен 
идентификатор 02350.7.65 /землище две хиляди триста и петдесет, кадастрален район седем, 
имот шестдесет и пет/; 02350.7.64 /землище две хиляди триста и петдесет, кадастрален район 
седем, имот шестдесет и четири/. Без съдържащите се в имота сгради. 

2.Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността с 
Община Дупница на 372/5878  ид.ч  /триста седемдесет и два квадратни метра от пет 
хиляди осемстотин седемдесет и осем идеални части/ от поземлен имот с идентификатор 
02350.7.601 /землище две хиляди триста и петдесет, кадастрален район седем, имот 
шестстотин и едно/ по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Баланово, 
община Дупница, област Кюстендил, одобрени със Заповед № РД-18-990/24.04.2018 г. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления мот: 
няма данни за изменение, с адрес на поземления имот: с.Баланово, местност Бинека, с площ 
на целия имот: 5 878 кв.м /пет хиляди осемстотин седемдесет и осем квадратни метра/, с 
трайно предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг 
обществен обект, комплекс, с предишен идентификатор 02350.7.65 /землище две хиляди 
триста и петдесет, кадастрален район седем, имот шестдесет и пет/; 02350.7.64 /землище 
две хиляди триста и петдесет, кадастрален район седем, имот шестдесет и четири/. Без 
съдържащите се в имота сгради чрез продажба частта на общината  на „И-ЕНД-А“ ЕООД, 
представлявано от Наташа Иванова Димитрова в качеството й на Управител на 
дружеството - съсобственик на останалата част от имота, срещу заплащане на цена, в 
размер на  9 040 лв. /девет хиляди и четиридесет лева/, съгласно пазарна оценка, изготвена 
от оценител на недвижими имоти. 

3.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 
от решението пазарна оценка, в размер на 9 040 лв. /девет хиляди и четиридесет лева/.  

4. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба съгл. 
т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и текущ 
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ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. Баланово, 
Община Дупница, Област Кюстендил.       

 

Точка 18 (Осемнадесета) 

563/20.10.2022 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС – Дупница, 

относно Избор на общински съветник за член на ПК по образование и култура към 

Общински съвет-Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на ПК по образование и култура. 
Имате думата за изказване. 
Няма заявки за изказвания. 

 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.1 ЗМСМА и 

чл.27, ал.4 ЗМСМА, Об.С прие 
 

  
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  197 
 
1.Общински съвет-Дупница избира Илиан Иванов Дойчев – общински съветник за 

член на ПК по образование и култура към Общински съвет-Дупница. 

 

Точка 19 (Деветнадесета) 

580/26.10.2022 г.  
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 

относно упълномощаване на лице, което да проведе Общо събрание на "Медицински 
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център Св.Ив.Рилски"ЕООД за освобождаване и избор на нов управител на 

дружеството  

Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Докладната е гледана в ПК по здравеопазване. 
Комисията няма становище. 
Става въпрос, че д-р Недин се освобождава като управител на медицинския център и 

следва да бъде избран нов управител Стив Николов. За целта трябва да се проведе общо 
събрание на което общината на упълномощи свой представител – предложението е за г-жа 
Жейгарова. 

Г-н Гущеров за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Г-н председател, тъй като днес виждаме, че сте по-ларж и позволявате коментари ще 

използвам тази докладна, за да отправя предложение свързано с друго общинско 
дружество, но в правилника няма как да позволи такова изказване коментирахме го на ИК и 
с Вас. 

Предложението е заедно всички съветници с Декларация до министър-председател, 
до финансов министър с оглед тежкото състояние на „В и К Дупница“…тъй като от два 
месеца е променена сумата, която се плаща към НАП от….два месеца приблизително  от 
30% е вдигнато на 45%. Г-жа Иванова ни запозна много подробно на ИК с мерките, с 
процесите които се случват във водното дружество, за да може ние като принципал на 
дружеството да изразиме позиция. Вярвам, че ще срещнем разбиране в държавата, защото 
това дружество освен икономически показатели има и социална функция това е 
доставянето на качествена питейна вода за местното население. 

Предлагам, тъй като така или иначе след сесията ще имаме работна среща по друг 
въпрос да изготвиме от всички групи проекто декларация. Отправям към вас предложение 
г-н Костадинов за една извънредна сесия за приемане на тази декларация, тъй като нямаме 
време да чакаме 1 месец до следващата сесия. 

Знаеме, че г-жа Китанова е ходила на среща в НАП, но срещата със служител не е на 
нивото на което ние търсим а то е с финансовия министър, който е принципал на НАП да 
може в тия тежки времена поне глътка въздух за общинското дружество. Това е 
предложението. Мисля, че всеки от нас би трябвало да намери тука място да предложи ако 
нещо има по-добро като предложение, но ние трябва нещо да направим за „В и К Дупница“. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Една кратка реплика г-н Гущеров. 
Ние може да сглобиме текста. Има вариант, който всеки общ.съветник и г-н кщмета 

и останали хора могат да подпишат една такава декларация. Така или иначи вие сте 
инициатор на тази декларация и вие ще бъдете официалния вносител в НАП и който желае 
от колегите може да я подпише.  

Ние нямаме текст да я гласуваме сега. 
Колкото до извънредна сесия аз споделям вашите опасения и тревоги. Положението 

е много по-драматично и трагично отколкото го описахте. С факта, че 105 000 лв. заплати и 
НАП преди ако 30-40 000 лв., сега взима 80 000 лв. за управителя на „В и К Дупница“ не 
остава стотинка, с която да борави и когато ни пишат защо има дупки, защо не се оправи 
това. Това е отговора. 

Сега какво се случва тя бави заплати…дълга и широка е темата. Свикването на 
извънредна сесия предопределя така….известни консултации между политическите сили и 
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затова съм съгласен с вас след сесията ако желаете да обсъдиме с председателите на групи 
този въпрос, за да се сглоби текста едва ли днес ще успееме. 

Ако искате да сглобиме текста да го пуснеме на имейлите и всеки от колегите да 
потвърди и това нещо ще бъде записано и ще бъде изпратено в НАП. 

Това е решението. Ако НАП не охлаби примката и не остави малко финансов ресурс, 
който е смешен, жалък. Те не могат да купят един кран, не могат да сложат нафта, не могат 
да купят масло за машината. До там сме се докарали. 

Заповядайте. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Ако на някой му се ходи и не се интересува от проблемите на дупничани, както тука 

имаме г-н Костадинов съветници, които идват на пета докладна, замърсят обстановката в 
залата с някое изказване, което не е по темата  и вие им позволявате и си тръгнат на 
десетата а другите да стоят в залата, защото…моля проверете….тука ако някой в залата се 
явява като морален стожер разчитайки на това, че преди години е бил на някаква позиция. 
Отдавна е изтекло това време и хората знаят какво е направил за Дупница. 

Връщам се към темата, която касае дупничани и хората, които сме тук в тази зала. 
Тежкото икономическо положение на „В и К Дупница“ изисква, както и вие 

споменахте изключително бързане. 
Нито искам аз да съм вносител…. 
 
 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Дангов моля ви без реплики от залата. 
Моля ви. 
Г-н Гущеров моля ви да приключите наистина…въпроса е човека е разтревожен, 

хубаво е и вие да се разтревожите.недейте 2 минути. Защо ….утре може „В и К Дупница“ 
да затвори. Време е да го разберете. 

 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Какво да говора повече, като колегите от БСП, изключвам г-н Павлов, който беше на 

сесията и се запозна с проблематиката какво да говоря повече. 
Още по време на предложението тръгват да говорят и обиждат ние очакваме обща 

позиция. Това е за дупничани бе г-н Костадинов….. 
 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Добре кажете, моля ви какво предлагате последно. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Предлагам всички като останеме по проблема за Яхиново, заедно с председатели на 

групи, председатели на комисии и вносители да бъдат всички. 
Аз не искам да бъда вносител. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Костадинов – Председател: 
Добре колеги. 
Няма други заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване на последната докладна. 
Моля да гласувате. 
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Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 1 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: Против 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.9 и т.23  и чл.27, ал.4 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 
147, ал. 1 и ал. 2 от Търговския закон във връзка с чл. 70, ал. 2 от Правилника за 
прилагане на закона за публичните предприятия, чл. 18, ал. 1, т. 1  и т.15 от Наредба за 
условията и реда за упражняване на правата на собственик на Община Дупница върху 
общинската част от капитала на търговските дружества и чл. 18, ал. 1 от Учредителен 
акт  на ,,Медицински център Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 109523889, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  198 
 
1. Общински съвет Дупница, в качеството си на едноличен собственик на капитала на 

,,МНОГОПРОФИЛНА БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ-СВ. ИВАН РИЛСКИ“ ЕООД  
гр. Дупница упълномощава Мария Иванова Жайгарова, с ЕГН 7508184712- прокурист, да 
проведе Общо събрание на ,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 
109523889, като вземе съответните решения, от името на едноличния собственик на  
капитала на ,,Медицински център Св. Иван Рилски“ ЕООД, а именно:   

1.1 Освободи като управител на ,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с 
ЕИК 109523889, без да освобождава от отговорност, Димитър Георгиев Недин, с ЕГН 
5905080103;  

1.2. Избере за управител на ,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 
109523889- Стефан Аспарухов Николов, с ЕГН 6002112865 до провеждането на конкурс за 
управител на дружеството по реда на Закона за публичните предприятия и вписването му в 
търговския регистър, но за  срок не по-дълъг от 6 месеца.   

2.  Възлага на Упълномощеното лице Мария Иванова Жайгарова, с ЕГН 7508184712 
да подпише договор за възлагане на управлението с избрания управител на,,Медицински 
център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 109523889 , съгласно приложения към настоящото 
решение договор.   

 

Поради изчерпване на дневния ред в 12:01 часа, председателят закри 11 заседание на 
ОбС. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

............................................................................ 

 

2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 

 


